
Zá pis ze schů ze Válne  hromády 
TJ Sokol Dolní  Stůde nky 

 

Datum konání: 25.4.2025 

Místo konání – Sokolovna TJ Sokol 

Valnou hromadu svolal, zahájil a předsedal Mgr. Jakub Dolníček – předseda TJ 

Program: 

1. Úvod 

2. Volba volební komise, a zapisovatele 

3. Zpráva předsedy TJ 

4. Zpráva o hospodaření TJ 

5. Zpráva kontrolní komise 

6. Zprávy o činnosti TJ 

7. Schválení výroční zprávy za rok 2024 

8. Příspěvky pro rok 2026 

9. Volba výkonného výboru 

10. Volba kontrolní komise 

11. Různé a diskuse 

12. Usnesení a závěr 

1. Úvod 

Valnou hromadu zahájil v 18:00 předseda Jakub Dolníček. Termín Valné Hromady proběhl 

v řádném termínu, VH se účastní 33 členů a 2 hosté. Vzhledem k tomu, že schůze nebyla 

usnášení schopná, přerušil předseda schůzi dle Stanov na 30 minut a jednání pokračovalo od 

18.30 hodin. 

2. Volba volební komise a zapisovatele 

Do návrhové a volební komise byli jednohlasně zvoleni: Ing. Lenka Burešová, Mgr. Taťána 

Kašparová, Mirka Poláchová 

Zapisovatelem byl jmenován Ing. Jan Stejskal 

3. Zpráva předsedy 

• Pozdravení a představení/ poděkování hostům 

• Minuta ticha  

• Velké poděkování všem pomocníkům i brigádníkům 

• Obecné informace o předchozích letech 

• Generální oprava střechy a stropu tělocvičny, malování 

• Poděkování členům za pořádání a účast na akcích, brigády 

• Poslední valná hromada v dubnu 2024 

• Zpráva o činnosti TJ v letech 2024/2025 

o 248 členů (85 mládež; 163 dospělých) 

o Zimní provoz tělocvičny, herny stolního tenisu 



▪ Poděkováni manželům Burešovým a manželce za správcovství 

o Tělocvična i herna jsou sportovně plně využity 

o Vysoká vytíženost sportbaru i herny 

▪ SDH, škola, školky, komunitní škola 

o Zpráva o financích 

o Seznámení s proběhlými a probíhajícími dotačními tituly  

o Seznámení s proběhlými akcemi 

o Informace k tradičním chystaným akcím 

o Informace o činnostech výkonného výboru za uběhlé volební období 

o Poděkování Zděňku Kašparovi za více než 40 let správcovství na chatě 

▪ Informace od Zdeňka o předání správcovství Michalovi Stratilovi 

o Poděkování předchozím členům výboru 

o Poděkování za výběr a rozvěšení fotografií 

o Informace o kompletních projektech za posledních 10 let 

▪ Kurty, generální klíč, střecha strop tělocvičny, párty stany, schody 

tělocvična, podlaha herny stolního tenisu, Nářaďovna, chodníky 

v areálu, chata, sportovní vybavení) 

o Představení plánů a akcí pro rok 2025 

o Představení možnosti pořádání plesu v tělocvičně 

o Spolupráce s dalšími spolky, obcí 

▪ Hudba bez hranic 

4. Zpráva o hospodaření TJ 

Zprávu o hospodaření přednesl Mgr. J. Dolníček 

• Seznámení s ekonomickými ukazateli připravenými V. Kranichovou 

5. Zpráva kontrolní komise 

Zprávu o revizi hospodaření za rok 2024 přednesla Mgr. Taťána Kašparová. Všechny účetní 

doklady jsou vedeny správně a účetní stav odpovídá skutečnému. Inventarizace drobného 

majetku, účetní evidence odpovídá skutečnosti. 

6. Zpráva o činnosti TJ 

 
Zdeněk Kašpar – provoz chaty ve Velkém Vrbně 

• proběhlý nátěr střechy 

• vzrůst nákladů (Uhlí, ubytovací poplatky, elektřina) 

• informace o údržbě 

• žádost o chování „jako doma“ 

• poděkování brigádníkům 

• informace o předání správcovství 

 

Ivana Dolníčková – činnost sportovních oddílu pro děti 

• informace o rozdělení a činnosti sportovních skupin 

• plánované soustředění na sokolské chatě 

• poděkování vedení sokola za podporu a nové vybavení 

• zavedení Dolnostudénského pětiboje v duchu olympijských her 

  



Blanka Vénosová – činnost kroužku stolního tenisu pro děti 

• založení nového oddílu stolního tenisu pro děti 

 

Jakub Dolníček 

• poděkování Z. Mihulkové za zpracování dotací 

 

Jiří Stejskal – oddíl volejbalu 

• 2 týmy okresní a krajská soutěž 

• informace o umístění v soutěžích 

• poděkování sokolu 

 

Kamil Navrátil – oddíl stolního tenisu 

• vedení 2 týmů – okresní soutěž 1 a 3 

• informace o umístění obou týmů v soutěžích 

• využití herny stolního tenisu 

• informace o organizovaném turnaji mládeže 

 

7. Schválení výroční zprávy za rok 2024 

Výroční zpráva byla jednohlasně schválena. 

8. Příspěvky pro rok 2026 

• Představení návrhu nové výše příspěvků, připraveného současným výborem.  

o Diskuse ohledně zvýšení členských příspěvků 

o Radim Sršeň 

▪ Prosba o žádost na podporu města Šumperka při zvýšení poplatků 

o Věcná diskuse k výši příspěvků  

o 1. návrh zamítnut – sympatizanti na 100 

o 2. návrh přijat; 50, 200, 500, 200 

▪ zvýšení děti 200 

▪ sympatizanti sníženo na 60 let 

o 1. Protinávrh Mihulka 1000, 500, 1000, 200 nepřijat 

o Přijat originální návrh 2000, 1000, 1000, 200 

9. Volba výkonného výboru TJ 

Návrh nových osob do výboru 

• Seznam navržených: Zdeněk Adámek, Radomír Bureš, Lenka Burešová, Jakub 

Dolníček, Zdeněk Kašpar, Věra Kranichová, Kamil Navrátil, Jiří Schon, Jan Stejskal, 

Jiří Stejskal, Michal Stratil 

o Odsouhlaseno většinou 

• Svolán Výbor 

o Výborem nominován na předsedu Jakub Dolníček 

▪ Zvolen jednohlasně předsedou 

o Místopředsedou navržena předsedou Lenka Burešová a Jan Stejskal 

▪ Jan Stejskal odmítnul nominaci 

▪ Lenka Burešová zvolená 

  



10. Volba kontrolní komise 

Fungování, Kašparová, Dolníčková, Suchomel 

• Všichni chtějí pokračovat – návrh na setrvání 

o Odsouhlaseno většinou 

• Předsedkyní zvolená Taťána Kašparová 

Žádost J. Dolníčka o nominaci členů na udělení ocenění, pozvání na oslavu a předání 

informací ohledně plánované oslavy 

11. Různé a diskuse 

Příspěvky hostů 

Ing. Radim Sršeň, Ph.D. – starosta obce 

• Poděkování sokolům za proběhlé akce 

• Poděkování výboru 

• Poděkování za spolupráci s obcí i dalšími spolky 

• Poděkování vedoucím dětských oddílů 

• Přání novému výboru spousty zdaru 

• Nabídka pořízení dresů 

Radim Ženožička – starosta hasičů 

• Poděkování za pozvání 

• Poděkování za spolupráci spolků 

• Gratulace k mládeži 

• Gratulace staronovému výboru 

• Pozvánka na pálení čarodějnic – 30.4.2024 

Milan Churavý – předseda myslivců 

• Poděkování za pozvání 

• Blahopřání k diskusi a vyřešení palčivých témat 

• Blahopřání výboru k znovuzvolení 

Jiří Stejskal 

• Poděkování a věcnou diskusi 

• Poděkování brigádníkům 

• Doufání, že odsouhlasené příspěvky pomůžou k sehnání dalších brigádníků 

Diskuse 

V diskusi nebyly vzneseny žádné námitky. 

12. Usnesení a závěr 

Bylo navrženo usnesení a následně došlo k jeho schválení. 

• Schválení výroční zprávy za rok 2024 

Schůze byla ukončena ve 20.30 hodin, Zápis zpracoval: Ing. Jan Stejskal 


